
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 

Dňa: 15.05.2023 

Miesto a čas rokovania: BF 009 o 09:00 hod.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  je prítomných 14 z 21 členov AS FPEDAS  

Hostia: podľa prezenčnej listiny (2) 

Program rokovania: 

1) Otvorenie 

2) Zásady volieb do AS FPEDAS (materiál č. 01) 

3) Rokovací poriadok AS FPEDAS (materiál č. 02) 

4) Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS pre  dekanát, KŽD, KKMaHI, KCMD 

(materiál č. 03) 

5) Výročná správa o činnosti FPEDAS za rok 2022 (materiál č. 04) 

6) Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2022 (materiál č. 05) 

7) Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 1. stupeň štúdia 

(materiál č. 06) 

8) Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 2. stupeň štúdia 

(materiál č. 07) 

9) Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 3. stupeň štúdia 

(materiál č. 08) 

10) Potvrdenie mandátu člena Rady vysokých škôl za FPEDAS 

11) Správa o činnosti AS FPEDAS za rok 2022 (materiál č. 09) 

12) Rôzne 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 

podkladový materiál.  

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 

zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov a hostí - pána dekana prof. Ing. M. Poliaka, PhD. 

a tajomníčku fakulty pani Ing. Vieru Špalkovú. 

Bolo skonštatované, že vzhľadom na počet prítomných senátorov AS FPEDAS je senát 

uznášania schopný pre všetky body programu, pretože je prítomných 14 zo súčasných  21 

senátorov. Následne bol schválený program zasadania všetkými zúčastnenými senátormi (14). 

Uznesenie č. 2023/2/1: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh 

programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 1 ods. 9 a 10 Rokovacieho poriadku AS 

FPEDAS.“ 

Druhým bodom zasadania bolo prerokovanie a schválenie Zásad volieb do AS FPEDAS. 

Ku materiálu vystúpil pán prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD., ktorý navrhol zapracovať do 

materiálu spôsob zverejňovania informácií o ozname o voľbách, kandidátnych listinách 

a výsledku volieb. So zmenou súhlasili všetci prítomní senátori (14).  

V ďalšej diskusii vystúpil pán mim. doc. RNDr. Marek Ďurica, PhD. s návrhom zloženia 

miestnej volebnej komisie, kde jedným z jej členov by bol externý pracovník mimo fakultu. 

Tento návrh nenašiel podporu u ostatných senátorov.  



Následne sa hlasovalo o Zásadách volieb do AS FPEDAS doplnených o návrh prof. Ing. 

Radovana Madleňáka, PhD. 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov.  

Uznesenie č. 2023/2/2: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.b) Štatútu 

Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.b) Štatútu Fakulty 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  Zásady volieb do 

Akademického senátu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej 

univerzity v Žiline.“ 

 

Tretím bodom zasadnutia bol Rokovací poriadok AS FPEDAS. Ku materiálu vystúpil pán prof. 

Ing. Radovan Madleňák, PhD., s požiadavkou na zverejňovanie materiálov k zasadnutiu senátu 

duplicitne aj na intranete. Za toto doplnenie hlasovali 3 senátori za, 8 senátorov proti a 3 

senátori sa zdržali. Predsedníčka senátu konštatovala, že táto požiadavka na doplnenie nebola 

schválená.  

Následne sa prešlo ku hlasovaniu za Rokovací poriadok AS FPEDAS, v predloženej podobe. 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

Uznesenie č. 2023/2/3: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.b) Štatútu 

Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.b) Štatútu Fakulty 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  Rokovací 

poriadok Akademického senátu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

Žilinskej univerzity v Žiline.“ 

 

Štvrtým bodom rokovania bol Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS pre dekanát, 

KŽD, KKMaHI a KCMD, tzn. zmeny  Smernice č. 5 Organizačný poriadok Fakulty prevádzky 

a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline ako Dodatok č. 13. Návrh predložil 

pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. Informáciu doplnil pán Mgr. Patrik Bӧhm, PhD. 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu.  

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

Uznesenie č. 2023/2/4: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.a) Štatútu Žilinskej 

univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.a) Štatútu Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice č. 5 

Organizačný poriadok Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej 

univerzity v Žiline (Dodatok č. 13)“ 

 

Piatym bodom bola Výročná správa o činnosti FPEDAS za rok 2022, kde pán dekan prof. Ing. 

Miloš Poliak, PhD. odprezentoval správu. Následne bola otvorená diskusia a vykonané 

hlasovanie k tomuto bodu.  
 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 



 

Uznesenie č. 2023/2/5: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.h) Štatútu Žilinskej 

univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.i) Štatútu Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Výročnú správu o činnosti 

Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 

2022 .“ 

 

Šiestym bodom rokovania bola Výročná správa o hospodárení FPEDAS za rok 2022. Správu 

odprezentovala pani tajomníčka FPEDAS Ing. Viera Špalková. V diskusií vystúpil pán doc. 

Ing. Martin Kendra, PhD. s otázkou ohľadom financií alokovaných v rámci refundačného 

projektu na rektoráte. S ďalšou otázkou vystúpil pán prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD. s návrhom 

na tvorbu rezervy pre horšie roky. Obe otázky boli zodpovedané bez nutnosti úpravy výročnej 

správy.   

 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

Uznesenie č. 2023/2/6: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.h) Štatútu Žilinskej 

univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.i) Štatútu Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Výročnú správu o hospodáreníi 

Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline za rok 

2022 .“ 

 

V siedmom bode programu pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. odprezentoval Zásady a 

pravidlá prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 1. stupeň štúdia ako aj info leták, 

ktorý tieto požiadavky prezentuje študentom, ale ten nie je schvaľovaný AS FPEDAS. 

V diskusii vystúpil pán mim. doc. RNDr. Marek Ďurica, PhD. s otázkou ohľadom jazykovej 

úrovne znalosti slovenského jazyka prijímaných študentov. Pán dekan odpovedal, že aktuálne 

nie je potrebné dokladovať úroveň znalosti slovenského jazyka. Ďalej vystúpil pán doc. Ing. 

Martin Jurkovič, PhD. s návrhom na aktualizáciu profilu absolventa pri študijnom programe 

vodná doprava v info letáku, s čím pán dekan súhlasil.  

 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

Uznesenie č. 2023/2/7: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej 

univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  Zásady a pravidlá prijímacieho 

konania na štúdium na FPEDAS pre 1. stupeň štúdia.“ 

 

V ôsmom bode pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. odprezentoval Zásady a pravidlá 

prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 2. stupeň štúdia ako aj info leták, kde 

upozornil na zmenu oproti predošlým rokom, kde sa pri študijných programoch Ekonomika 

a manažment podniku, Elektronický obchod a manažment a Finančný manažment vypúšťajú 

prijímacie skúšky z predmetu matematika. V diskusii vystúpil aj pán Mgr. Patrik Bӧhm, PhD., 

ktorý danú zmenu podrobnejšie vysvetlil.  

 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

 



Uznesenie č. 2023/2/8: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu 

Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  Zásady a pravidlá 

prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 2. stupeň štúdia.“ 

 

V deviatom bode pán dekan prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. odprezentoval Zásady a pravidlá 

prijímacieho konania na štúdium na FPEDAS pre 3. stupeň štúdia a info leták. K bodu vystúpil 

pán prof. Ing. Jozef Gnap, PhD. s otázkou, či je zabezpečené financovanie doktorandov a či nie 

je nutné znižovať ich počty. Pán dekan odpovedal, že financovanie je zabezpečené a uvedený 

počet doktorandov je nevyhnutný na zachovanie štatútu výskumnej univerzity.  

 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

 

Uznesenie č. 2023/2/9: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.i) Štatútu Žilinskej 

univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.j) Štatútu Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  Zásady a pravidlá prijímacieho 

konania na štúdium na FPEDAS pre 3. stupeň štúdia.“ 

 

Desiatim bodom rokovania bolo potvrdenie mandátu člena Rady vysokých škôl za FPEDAS 

pre obdobie rokov 2023-2027 na základe požiadavky z RVŠ, kedy na poslednom zasadnutí AS 

FPEDAS dňa 13.3.2023 bola jednohlasne schválená Dr.h.c. prof. Ing. Tatiana Čorejová, PhD.  

 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 13 členov. 1 člen 

sa zdržal.  

 

Uznesenie č. 2023/2/10: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline potvrdil v súlade s § 13f ods. 1 písm.k) Štatútu 

Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.l) Štatútu Fakulty prevádzky 

a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline mandát Dr.h.c. prof. Ing. 

Tatiany Čorejovej, PhD. ako  zástupcu FPEDAS v Rade vysokých škôl pre obdobie 2023-

2027.“ 

 

Jedenástym bodom rokovania bola Správa o činnosti AS FPEDAS za rok 2022, ktorú podáva 

raz ročne AS FPEDAS akademickej obci. Správu predniesla predsedníčka AS FPEDAS doc. 

Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. 

 

Výsledky hlasovania- prítomných 14 členov, za uvedený návrh hlasovalo 14 členov. 

 

Uznesenie č. 2023/2/11: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov Žilinskej univerzity v Žiline podal v súlade s § 13f ods. 1 písm.l) Štatútu Žilinskej 

univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.m) Štatútu Fakulty prevádzky a 

ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline Správa o činnosti 

Akademického senátu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej 

univerzity v Žiline za rok 2022 .“ 

 



Posledným bodom rokovania AS FPEDAS bolo rôzne, kde predsedníčka AS FPEDAS 

informovala o výsledku volieb do AS UNIZA pre funkčné obdobie 2023-2027. Zhodnotila 

účasť zamestnancov a študentov FPEDAS na voľbách.  

V bode rôzne vystúpil následne pán doc. Ing. Martin Kendra, PhD. s otázkou na zmenu 

spôsobu evidencie dochádzky na pracovisku. Pani tajomníčka FPEDAS Ing. Viera Špalková 

ho informovala, že vzhľadom na univerzitné smernice nie je možné tento spôsob upraviť 

z pozície fakulty. Avšak pedagóg má možnosť flexibilného rozvrhnutia pracovného času 

v prípade, ak mu výučba začína neskôr a trvá do večera (teda nemusí ráno nastúpiť na 08:00 do 

práce).  

Predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. informovala, že je 

plánované zasadnutie Správnej rady, kde bude prerokovávaný rozpočet univerzity a po jeho 

schválení bude AS FPEDAS predložený návrh na rozdelenie rozpočtu pre FPEDAS .  

 

V Žiline 15.05.2023 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD. 

overila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. 


